
 

 

HRVATSKI PIKADO SAVEZ 

Avenija Dubrava 238 

10040 Zagreb  

 

ZAPISNIK  

Sa  sjednice Izvršnog odbora Hrvatskog pikado saveza održane dana 6. svibnja 2019. godine s 

početkom u 20:00 sati. 

 

Sjednica je telefonska a nazočni su: Tihomir Mamić predsjednik, Eduard Akrap, Damir 

Zrinščak, Zvonko Antunović i Miro Grubeša. 

Sjednicu je otvorio predsjednik g. Tihomir Mamić, pozdravio članove Izvršnog odbora te 

konstatirao da sukladno članku 48. Statuta Hrvatskog pikado saveza postoji kvorum i sve 

odluke koje budu donesene na ovoj sjednici su pravovaljane. 

Za zapisničara je predložio Zvonka Antunović. 

Potom je predložio sljedeći:   

DNEVNI RED 

1. Izbor reprezentacije 

2. Razno 

Predloženi dnevni red  je jednoglasno  usvojen. 

 

Ad 1.) Predsjednik IO g. Tihomir Mamić je uvodno pozdravio sve sudionike ove sjednice 

naglasivši kako je vrijeme da se izaberu članovi reprezentacije za predstojeće europsko 

prvenstvo u pikadu koje će se održati u Caorleu u Italiji. 

Za nastup u muškoj reprezentaciji predložio je sljedeće igrače:  Vladimir Lešić (kapetan), 

Alan Ljubić, Ivica Cavrić, Dragutin Pečnjak, Dean Biškupić, Danijel Ivezić i Dario Strmečki. 

Prijedlog je usvojen iako je član IO Miro Grubeša iznio stav da je u ovom trenutku Mišo 

Stanković u boljoj formi nego Alan Ljubić. Ostali članovi IO su istaknuli da je ovdje Alan 

Ljubi u prednosti isključivo zbog svog međunarodnog iskustva, s čime se na kraju složio i 

sam g. Grubeša te je povukao svoj prijedlog. 

Za nastup u ženskoj reprezentaciji predložio je sljedeće igračice: Marina Letica (kapetanica),  

Josipa Krželj, Maja Tešija, Ana Mamut, Kristina Ivanković, Rina Radun i Natalija Šimac. 

Članovi IO su se složili da su predložene igračice imale dobru sezonu i da je to najbolje što u 

ovom trenutku imamo. 

Za nastup u juniorskoj reprezentaciji predloženi su sljedeći igrači: Filip Ljubenko (kapetan), 

Edo Ante Babaić, Mihael Sporiš, Marko Marić i Valentin Lakota. 

Predsjednik je naglasio da budući da oskudijevamo juniorskim kadrom nismo niti imali 

drugog izbora. Još je naglasio kako se u ovom kadru mogao naći i Marijan Milušić ali ovaj 

puta je prijedlog da se ide u ovom sastavu. 

 Članovi IO nisu imali proimjedbi. Nakon provedenog glasovanja predsjednik je konstatirao 

da je jednoglasno donesena: Odluka o članovima reprezentacije. 

Ad 2.) Još se kratko raspravljalo o troškovima puta, smještaja, dnevnica, opreme za 

predstojeće europsko prvenstvo, o čemu je članove IO upoznao Damir Zrinščak. Budući da su 

ti troškovi uobičajeni kao i prethodnih godina, nije bilo potrebe za dodatnom raspravom te je 

predsjednik zaključio sjednicu. 

 

Sjednica je završena u 21:00 sati. 

       ___________________ 

      Tihomir Mamić 

                        predsjednik 


